
13. marts, 2022 

Generalforsamling ved RRL 
Stemmeberettigede tilstedeværende: 14 personer 

Dagsorden 
• Valg af dirigent 

• Valg af referent 

• Formalia 

• Godkendelse af dagsorden 

• Formandens beretning 

• Udvalg aflægger beretning 

• Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse samt forelæggelse af budget for det 

kommende år 

• Fastsættelse af kontingent 

• Eventuelle vedtægtsændringer 

• Behandling af eventuelle indkomne forslag 

• Valg af formand, øvrige bestyrelsesmedlemmer samt evt. suppleanter 

• Følgende poster er på valg: 

• Kasserer (2 år) Modtager genvalg (Christian) 

• Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Troels) 

• Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Mads) 

• Suppleanter (1 år) 

• Valg af revisor 

• Eventuelt 

Referat 
Valg af dirigent 

Maiken er valgt som dirigent 

Valg af referent 

Chelsie er valgt som referent. 

Formalia 

Generalforsamling er indkaldt rettidigt 

Regnskabet godkendt rettidigt.  

Mike og Kristian er valgt som stemmetællere 

Godkendelse af dagsorden 

Generalforsamlingen godkender dagsordenen. 

 

Formandens beretning 
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Formand Rasmus aflægger beretning: 

2021 har været præget af Corona i første halvdel af året. Bestyrelsen har holdt øje med situationen og 

løbende tilpasset/aflyst arrangementer. Der har været afholdt to ekstra-spilgange af forskellige koncepter, 

som begge virker til at have været store succeser. Der har være set et større antal medlemmer end de 

seneste par år.  

Der har været afholdt live-streamede workshops – også en stor succes.  

Der afholdtes gratis spilgang til juni for at byde folk velkommen tilbage. 

Der har været hentet ca. 200.000 kroner ind gennem fonde, hvilket er gået til bl.a. borg, fornyelse af udstyr 

og specialspilgange. 

 

Udvalg aflægger beretning 

Hytteudvalg: Byens Haver er et projekt til byfornyelse, som foreningen er kommet med ind under. Der er en 

aftale om sambyg ude i fremtiden med andre nærliggende foreninger. Vi har indtil videre lov til at blive på 

nuværende lokation. Flere politikere har tilkendegivet ønske om at hjælpe os. Vi vil fortsat stile efter at 

huse Klub Kildegården. 

Festudvalg: Projekt Sommerfest/jubilæum. Vi har forsøgt at søge fonde til at holde en stor sommerfest, 

som ville være gratis for alle medlemmer at deltage i. Hvis fondene ikke gives, er plan B at få afsat flere 

penge fra foreningen til arrangementet, men med passende egenbetaling (”Plan B”).  

Spilvejlederne: 2020-2021 har været præget af aflysninger af spilgangene. Fokus har under nedlukningerne 

været rettet mod rettelse af lore og regler. Plot-linjer foregår ikke længere over et helt år, men over 

kvartaler, hvilket fungerer rigtig godt og holder interessen. Flere spillere kommer og bliver. Antallet af 

deltagere ser positivt ud. Holdleder-kredsen fungerer stadig udmærket. Rådet forsøger fortsat at udnytte 

deres budget til det fede rollespil. Der er øgede klubbesøg, nogle har indgivet ønsker om at komme fast, og 

nogle med jævne mellemrum. 

 

Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse samt forelæggelse af budget for det 

kommende år 

Der opgives ønske om at kunne se mere præcist hvad penge går til, hvis det udgør er en stor del af 

udgifterne. 

”Andre indtægter” indeholder blandt andet donationer og sværdleje. 

Det er enstemmigt vedtaget at regnskabet er godkendt. 

Indtægt og omkostninger til fest er hvis festudvalget skal benytte sig af ”Plan B”. 

Det er enstemmigt vedtaget at budgettet er godkendt. 
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Fastsættelse af kontingent 

I skrivende stund koster kontingent: 

100 kroner for simpelt medlem af foreningen  

320 kroner for et års medlemskab med dertilhørende gratis deltagelse i RoS-Live 

160 kroner for et års halvt medlemskab med dertilhørende gratis deltagelse i RoS-Live 

Det er enstemmigt vedtaget at kontingentpriserne vedholdes. 

 

Eventuelle vedtægtsændringer 

Forslag fra bestyrelsen om at ændre formålsparagraffen, ift. tilføjelse/specificering af bordrollespil, samt et 

nyt stykke angående tilegnelse af praktiske færdigheder, jf. 

https://static1.squarespace.com/static/588379e83e00beae85d0092f/t/620fe45a31f1da730c29ddda/16452

08666496/Forslag+til+vedt%C3%A6gt%C3%A6ndringer+2022.pdf   

For: 12 for 

Imod: 0 

Blank: 0 

Ugyldig: 2 

Vedtægtsændringen er stemt igennem og træder i kraft fra dags dato. 

Behandling af eventuelle indkomne forslag 

Der er ingen indkomne forslag. 

Valg af formand, øvrige bestyrelsesmedlemmer samt evt. suppleanter 

Følgende poster er på valg: 

• Kasserer (2 år) Modtager genvalg (Christian) 

• Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Troels) 

• Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Mads) 

• Suppleanter (1 år) 

• Valg af revisor 

 

Kasserer (2 år) Modtager genvalg (Christian) 

Ingen stiller op mod Christian. Christian genvælges som kasserer. 

Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Troels) 

Sebastian stiller op, ligeledes stiller Kenni op. Troels frafalder.  

Stemmer for Sebastian: 11 

https://static1.squarespace.com/static/588379e83e00beae85d0092f/t/620fe45a31f1da730c29ddda/1645208666496/Forslag+til+vedt%C3%A6gt%C3%A6ndringer+2022.pdf
https://static1.squarespace.com/static/588379e83e00beae85d0092f/t/620fe45a31f1da730c29ddda/1645208666496/Forslag+til+vedt%C3%A6gt%C3%A6ndringer+2022.pdf
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Stemmer for Kenni: 2 

Blank: 1  

Sebastian er valgt ind i bestyrelsen. 

Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Mads) 

Kenni stiller op mod Mads. 

Stemmer for Mads: 11 

Stemmer for Kenni: 1 

Blank: 1 

Ugyldig: 1 

Suppleanter (1 år) 

Kenni stiller op. Kenni vælges som suppleant. 

Valg af revisor 

Mike stiller op som revisor. Mike vælges som revisor. 

Eventuelt 

Der mangler beretning fra Åben Tirsdag-ansvarlige: 

Det går umiddelbart godt, men der mangler nogen til at tage hånd om rengøring når hytten lukkes af. Der 

søges altid Åben Tirsdag-ansvarlige. Der er set øget antal deltagere af aldersgruppen 10-14, som gerne 

kommer igen (og også ud i skoven), og folk er gode til at tage imod dem.  

Som Åben Tirsdag-ansvarlig er man også en nøglebærer og skal være klar på evt. at aflægge nøgle til folk 

der har brug for at låne lokalerne. 

 

Ift. til nøgler og containernøgle:  

Skal der evt. være et nøgleskab i tilfælde af at folk med nøgler på ingen måde kan dukke op? Bestyrelsen er 

nu opmærksomme på det og vil diskutere evt. løsningsforslag. 

 

Forældreinfo: 

Bestyrelsen er begyndt på at prøve at række ud til forældre, hvor de vil snakke direkte med forældrene 

omkring ofte stillede spørgsmål. Der er ligeledes også sat en post op ved indtjek til RoS-Live. I den 

forbindelse kan der søges fonde til f.eks. t-shirts, veste, trøjer m.m., der kan gøre ansvarspersoner synlige 

for forældre før spil. 

Generalforsamlingen afsluttes. 
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